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Настоящая статья посвящена вопросам восстановления активного избирательного права граждан в 
случае выявления нарушений избирательного законодательства при проведении досрочного голосования 
и голосования вне помещения для голосования. Автор считает, что в целях эффективного восстановления 
нарушенного активного избирательного права в законодательстве необходимо предусмотреть возможность 
аннулирования бюллетеней, полученных незаконным путем.

Ключевые слова: досрочное голосование, голосование вне помещения для голосования, недействи-
тельные избирательные бюллетени.

 Restoration of Voters’ Rights in the Event of the Identification of Violations Committed
during Early Voting and Voting outside the Voting Premises

Kudryashov Evgeniy O.
Senior Lecturer of the Vitruk Department of Constitutional Law 
of the Russian State University of Justice
PhD (Law)

This article is devoted to the restoration of t a right to vote in case of violations of the electoral law during early 
voting and voting outside the polling station. The author believes that in order to effectively restore the violated right 
to vote , the law should provide for the possibility of canceling ballots received illegally.
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